
为了方便同学们更好地熟悉汉语考试网考的内容，我们对模拟考试系统做了全新改版。

不仅有更多试卷供你练习，还增加了考试结束后老师讲解功能，快去体验吧！ 

Good news!! The mock test systems have a new revision now! More test papers a

nd professional teacher's explanation after test submitting. Students who want t

o know more about the Internet-based Chinese test, check it out right now! 

 

http://cnhsk.org/mnks 

（请用电脑浏览器打开） 

（Please open with browser on laptop/PC） 

 

新系统怎么用？现在马上告诉你！ 

What's new in the system? 

01 模考功能介绍 

⭐ 模拟考试的类型：Test categories: 

模拟考试改版之后，所有的模拟考试会分为免费模拟考试和付费模拟考试两大类。 

After the revision, the mock tests are divided into 2 categories: free mock t

ests and paid mock tests. 

 



所有 HSK1-HSK3 的模拟考试都是免费的；All mock tests of HSK 1 to HSK 3 will be 

provided to users for free. 

HSK4-HSK6，每个级别提供一套免费的模拟考试试卷；For HSK4 to HSK6, one test pap

er of each level will be provided for free. 

HSK4-HSK6 提供更多的模拟考试试卷，但需要付费才能使用。 

HSK4 to HSK6 provides more test papers, you need to pay to use them. 

 

⭐ 模拟考试的价格：Price of Mock test: 

模拟考试按次收费，每次付费都会开启一张全新的模拟考试试卷。题库中的试卷用完

时，则会重新开始。 

The mock test is charged at a time. Every time you pay, a new test paper will be 

opened. When the papers in the question bank are used up, it will restart. 

考试定价：Mock test price: 

 

 

支付方式：Payment: 

目前模拟考试支持微信支付和支付宝支付，用户可以根据自己的情况选择合适的支付方

式；我们会很快开通 Paypal 支付。 

Currently, Wechat Pay and Alipay are available. Paypal will be workable soon. 



02 如何开始考试？ 

⭐ 如何付费？How to pay 

第一步：选择试卷 Step 1: Choose a level 

 

 

第二步：确认内容，选择支付方式并支付 

Step 2: Check the level, choose payment and pay for the mock test 

 



第三步：支付完成，开始考试 

Step 3: Payment completed and mock test 

支付完成后，会自动跳转到“个人中心”的“购买记录”页面，在这里可以找到刚刚支

付过的内容，点击查看，进入到模拟考试界面： 

After the payment, it will automatically jump to the "Purchase History" page 

of the "Personal Center", where you can find the content you just paid for. Click

 to enter the mock exam interface: 

 

 

 

第四步：查看考试结果 

Step 4: View the results 

提交试卷后自动弹出考试结果页，在这里可以看到标准答案和每道题的得分。 



After submitting, the test result page will pop up, where you can see the sta

ndard answer and the score of each question. 

 

03 怎么获得评阅？ 

考试结束后，可以得到专业老师的讲解啦！ 

You can get explanations from professional teachers! 

 

⭐ 付费评阅功能：Teacher's Review 

HSK3-HSK6 级模拟考试结束后，可以获得付费评阅，由专业老师为你分析错题，修改作

文，给出复习的建议。 

After the mock test (HSK3-6), you could pay for the professional teacher's co

mments according to your test results. The comments include analysis of wrong que

stions, subjective items (passages) modification, and suggestions on preparing fo

r the exam. 

   

评阅规则： 

Rules about the Review function: 

 每次模拟考试结束后都可以申请评阅。 

 付费后，老师会尽快为你批改，并在 24 小时内向你发送网页消息，请登录网站查看。 

 免费的模拟考试也可以申请付费评阅。 

 You can apply for teacher's review after each mock test. 

 After payment, the teacher will make a comment within 24 hours and send you a pri

vate message. Please log on to the website to check. 

 Free mock exams can also be applied for paid review. 

 

 



试卷评阅定价：Review price: 

 

支付方式：Payment: 

目前模拟考试支持微信支付和支付宝支付，用户可以根据自己的情况选择合适的支付方

式；我们会很快开通 Paypal 支付。 

Currently, Wechat Pay and Alipay are available. Paypal will be workable soon. 

 

04 Q&A 

⭐ 在哪里申请老师评阅？ 

Where can I apply for teacher's review? 

A：考试结束后，可以直接申请老师评阅。After submitting the paper. 

 

 



B：个人中心→ 模拟考试列表 

Personal Center → Mock test history 

 

 

⭐ 在哪里查看评阅结果？ 

Where can I see teacher's comments? 

老师批改完成后（通常 24 小时内），你会收到站内消息，点击进入即可查看。 

You will receive a message after the Review completed. Click to enter the per

sonal center and check the comments. 

 

 

你还等什么呢？快去体验吧！ 

http://cnhsk.org/mnks（请用电脑浏览器打开）（Please open with browser on laptop/PC） 


